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Seamless scale integration: Bizerba joins Körber’s PAS-X Weigh & Dispense program as new partner
无缝扩展集成：碧彩正式加入柯尔柏PAS-X称量与配料合作伙伴计划

Lüneburg/Balingen, Germany, 21 July 2025. Bizerba, a global leader in industrial scales and precision scales, has been officially recognized as a “Ready” level partner in Körber’s PAS-X Weigh & Dispense technology partner program. This certification underscores both companies’ commitment to delivering seamless integration for use cases in pharmaceutical manufacturing.
德国吕讷堡/巴林根，2025年7月21日——全球工业及精密称重技术先锋碧彩（Bizerba）被柯尔柏正式授予PAS-X称量与配料技术伙伴计划“就绪”级认证。该认证彰显双方致力于为制药生产场景提供无缝集成的共同承诺。

The partnership enables faster and more reliable integration of Bizerba’s weighing technology with Körber’s PAS-X MES – the industry-leading Manufacturing Execution System. By establishing standardized interfaces between the two systems, enabling plug-and-play connectivity, the collaboration helps pharmaceutical manufacturers streamline their critical weighing and dispensing processes.
此次合作通过标准化接口实现碧彩称重设备与柯尔柏市场前沿的生产执行系统PAS-X MES的“即插即用”式快速、可靠集成，帮助制药企业显著简化其关键称量与配料流程。

Precise weighing of input materials according to formula specifications is central to pharmaceutical production. PAS-X MES guides operators through this process while ensuring compliance with safety regulations and recipe requirements. Seamless scale integration is essential – a capability strengthened by Körber’s partnership with Bizerba, a leading provider of industrial and precision scales. Bizerba’s technology ensures accurate weight measurements, supporting both quality control and operational efficiency.
在制药生产中，按照配方要求对原辅料进行精准称量至关重要。PAS-X MES 引导操作员完成整个称量流程，同时确保安全法规与配方规范得到全面遵守。实现称量设备的无缝集成是其中的关键环节，而柯尔柏与工业及精密称重领域前沿企业碧彩的合作，正进一步强化了这一能力。碧彩的技术可提供准确可靠的称量数据，既保障质量控制，又提升运营效率。

“Our high-performance weighing technology is a trusted part of pharmaceutical production. Through our partnership with Körber, we enable a seamless connection between our industrial scales and PAS-X MES for weighing and dispensing processes. This gives our customers direct, digital control over critical weighing steps – with fewer manual interventions and maximum process reliability. The result is real added value in everyday production: precise, efficient, and fully compliant,” said Fred Köhler, Managing Director Business Unit Industry at Bizerba.
碧彩工业事业部董事总经理 Fred Köhler 表示：“我们的高性能称重技术已在制药生产中获得广泛信赖。通过与柯尔柏的合作，我们把工业秤与 PAS-X MES 在称量与配料环节实现了无缝衔接，使客户能够以数字化方式直接掌控关键称量步骤，减少人工干预，并将流程可靠性提升至更高水平。最终，在日常生产中带来真正的附加价值：精准、高效且完全符合法规相关要求。”

“This partnership is valuable for our joint customers in the pharma industry as it simplifies the integration of PAS-X MES with Bizerba’s weighing portfolio through a standardized interface,” said Lars Hornung, Senior Principal Alliances & Technology Partners Software at Körber Business Area Pharma. “The collaboration reflects Körber’s broader strategy of building an ecosystem of technology partners around PAS-X MES to enable customers to implement best-in-class system architectures using standard interfaces to further accelerate their digital transformation journey.”
“本次合作对双方在制药行业的共同客户极具价值——通过标准化接口，大幅简化了 PAS-X MES 与碧彩称重产品组合的集成，”柯尔柏医药科技业务领域软件主要联盟与技术合作伙伴高级负责人Lars Hornung表示，“此次携手也体现了柯尔柏围绕 PAS-X MES 构建技术伙伴生态系统的整体战略，帮助客户以标准化接口打造优质的系统架构，进一步加速其数字化转型进程。”
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About Bizerba

Bizerba offers a globally unique portfolio of solutions centered around the key factor of "weight" for customers in craft, retail, industry and logistics. Our offering includes comprehensive solutions for slicing, weighing, labeling and inspection. It spans hardware and software, apps and cloud services, labels and consumables, comprehensive services and flexible leasing models. 

Founded in 1866, the family-owned company from Balingen is now in its fifth generation and continues to shape technological progress. As an innovation leader, Bizerba consistently drives the digitalization, automation and connectivity of its solutions. This creates reliable and sustainable solutions that help customers worldwide to make their processes more efficient and future-ready. 

With around 4,500 employees, Bizerba operates in over 120 countries. The company runs production facilities in Germany, Austria, France, Italy, Spain, Serbia, the United Kingdom, China, the United States and Canada, supported by a global network of sales and service locations. 

More information: www.bizerba.com 

关于碧彩（Bizerba）
[bookmark: _GoBack]碧彩以“称重”为核心，为全球手工业、零售、工业及物流客户打造独特的整体解决方案。我们的产品覆盖切片、称重、贴标及检测的全流程，囊括硬件、软件、应用程序、云服务、标签与耗材，以及完善的服务体系和灵活的租赁模式。
1866 年创立于德国巴林根的碧彩，如今已传承至第五代，始终引领行业技术革新。作为创新先锋，碧彩持续推进解决方案的数字化、自动化与互联化，为客户提供可靠且可持续的系统，助力其流程更高效、面向未来。
碧彩在全球 120 多个国家开展业务，拥有约 4,500 名员工。公司在德国、奥地利、法国、意大利、西班牙、塞尔维亚、英国、中国、美国和加拿大设有生产基地，并依托遍布全球的销售与服务网络，为客户提供本地化支持。
更多信息请访问：www.bizerba.com 


About Körber

Delivering the difference in pharma
At Körber Business Area Pharma, we deliver the difference by empowering our customers with a holistic ecosystem approach. Our unique portfolio of end-to-end solutions ranges from machines – for aseptic processing, inspection, packaging and materials, and transport systems – to consulting, services, software, and digital and AI-driven solutions that serve as integrating layers to boost pharmaceutical manufacturing.

We simplify processes, reduce risks and accelerate time-to-market – ensuring smooth collaboration along the entire pharmaceutical and biotech value chain. With deep industry expertise, we support global customers unlock new potential. Our solutions support a better quality of life for both present and future generations.

www.koerber-pharma.com

关于柯尔柏

匠心独运，智领未来
在柯尔柏医药科技业务领域，我们为客户提供差异化解决方案，通过全面的生态系统方法为客户赋能。我们独特的端到端解决方案组合涵盖了从无菌工艺、灯检设备、包装设备和包装材料以及传送系统，到专业咨询、服务、软件以及数字化和人工智能驱动的解决方案，这些解决方案作为集成层以提升制药生产的效率。
我们简化流程、降低风险并加速上市时间，确保整个制药和生物技术价值链的高效协同。凭借深厚的行业专长，我们支持全球客户释放新潜力。我们的解决方案致力于为当代和未来几代人创造更优质的生活。

www.koerber-pharma.com
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Dirk Ebbecke
Körber Business Area Pharma
Head of Product Marketing
T: +49 4131 8900-0
E-mail: dirk.ebbecke@koerber.com
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产品市场总监
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